
 FREDERIKSBORG HESTEAVLSFORENINGEN 

 Bestyrelsesmøde torsdag den 22/6-2023, kl.18:00 hos Kristina 
 Bygmestervej 18, 5750 Ringe 

 Deltagere: 
 Formand :         Liza Hasfeldt 
 Næstformand :  Jakob Algot 
 Kasserer :         Camilla Grenholt - Ikke til stede 
 Sekretær :         Ib Villumsen 
 Medlem :  Jane Jarshøj 
 Medlem :  Gert Thiemke - Ikke til stede 
 Medlem :  Mette Poulsen 
 Suppleant:  Barbara Pedersen 
 Suppleant.  Kristina Outzen 

 Agenda: 

 1. Valg af dirigent - Jakob 

 2. Kommentarer til dagsorden - Godkendt 

 3. Økonomi 
 Camilla Grenholt var ikke til stede, men havde givet os en kort status på økonomi: 
 Der er pr. dags dato 149 medlemmer. De fordeler sig på 125 aktive, 15 passive og 9 
 æresmedlemmer - dette betyder at vi har nået 90% af vores budget allerede, så mon ikke 
 vi når det mål så rigeligt når vi kommer forbi vores kåringer. 
 Det er en fremgang på 13 aktive medlemmer siden marts, hvilket vi er meget tilfredse 
 med. 

 4. Nyt fra Udvalg 

 Championats Udvalg: Vi har aftaler på plads i både øst og vest i forhold til afholdelse af 
 championat og kåring. Der arbejdes på proportioner som snart kommer på. Der er god 
 energi i det nye udvalg og vi glæder os til at se en masse flotte ekvipager til 
 championaterne. Der er allerede samlet mange lækre præmier sammen. 

 PR udvalg: 
 Der arbejdes på sponsoraftaler, og flere nye er på plads . Vi vil arbejde på en flyer som kan 
 udleveres til mulige sponsorer i fremtiden. 
 Flere medlemmer har købt hos Urtefarm og benyttet vores rabatkode, det betyder at 
 foreningen optjener penge. (Man behøver ikke være medlem, alle må bruge koden, så del 
 den gerne  Rabatkode: XCZEVXONZG  ). 
 Vi får dobbelt støtte fra OK’s App i forhold til når vi tanker. Det gælder frem til 31. maj 2024. 
 Husk at det er gratis at få App’en og/eller OK benzinkort og du dermed kan støtte 
 foreningen. 

 Aktivitetsudvalg: Vi er i gang med at afvikle dyrskuer.  Pt er Roskilde og Fyns dyrskue 
 veloverstået. 
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 Dommerudvalg: Der er udskiftet en dommer til Landsskuet i Herning  pga. sygdom. 
 Dommerne er nu Birgitte, Janni og Bjarne. 

 Avlsudvalg: Der er ansøgt om rødt pas til kryds efter Frederiksborg hoppe og varmblods 
 hingst og da den opfylder kravet er der givet tilladelse. Der er søgt om hoppe til 
 bevaringsprogrammet med hingsten Cetus Jøle og der er givet tilladelse. 

 Hjemmesiden: 
 Husk at skrive til  Web@fhf.dk  , når man har noget til  hjemmesiden. skriver man til Mettes 
 messenger forsvinder beskeden nemt. 

 5. Orienteringssager: 
 Der har været afholdt møde i Landsudvalget for Heste. Der er stadig stor fokus på 
 transportforordningen, bl.a. om heste kan undtages fra forordningen eller om den 
 alternativt kun kan gælde for heste til slagtning. Der er også stor forskel på hvordan det 
 fortolkes i de forskellige lande, man vil derfor også se nærmere på nabolandenes 
 fortolkninger. 
 Landsudvalget for Heste arbejder også på påvirkning af Omkategorisering af 
 landejendomme, da de er bekymrede for den fremtidige hesteproduktion i landbruget, da 
 en stor del af de ejendomme som skifter kategori fra landbrug til ejerbolig er 
 hesteejendomme. 
 Der arbejdes endvidere på ny App til besigtigelse af heste, Traces og 
 CHR-flyttefortegnelser. 

 6. Sager til behandling - Ingen pt. 

 7. Arrangementer 
 ●  Foreløbig evaluering af dyrskuer. 

 Der er blevet spurgt til fordeling af ærespræmier fra dyrskuerne, da der er 
 nogen som har fået ærespræmier fra Foreningen med FHF logo og andre 
 der har fået andre præmier. Det er besluttet at foreningen giver 3 
 ærespræmier til hvert af de 3 store dyrskuer, Landsskuet i Herning, Roskilde 
 Dyrskue og Det Fynske Dyrskue. Herudover skænker dyrskuerne ekstra 
 ærespræmier og fordeler til racerne ud fra antal udstillede dyr. Man kan 
 derfor få en ærespræmie som ikke er skænket af foreningen. Da der er 
 nogen (af dem som har fået andre ærespræmier), som gerne selv ville 
 betale for at få en ærespræmie magen til dem skænket af foreningen, vil vi 
 undersøge muligheden for, om der kan bestilles ekstra. Er man interesseret, 
 kan man skrive til foreningen. 

 ●  Frederiksborgerne har opnået fantastisk flotte resultater på de dyrskuer 
 som har været afholdt, både Roskilde og Fyn, men også flere mindre lokale. 
 Roskilde Dyrskue 
 - Yvett Fuglebjerg blev skuets bedste følhoppe på tværs af alle racer. 
 - Juvel Vejvad vandt gangartskonkurrencen med Ditte Algot som rytter. 
 Det Fynske Dyrskue 
 - Skovhus’s Casall blev skuets bedste vallak på tværs af alle racer. 
 Hjørring Dyrskue 
 - Dalvangs Nibel blev skuets bedste goldhoppe på tværs af alle racer. 
 Kæmpe tillykke til både avlere, udstillere og rytter 🙂 
 Vi glæder os til de kommende dyrskuer. 

 ●  Kåringer & Championater. Hold øje med hjemmesiden i forhold til når der 
 kommer tilmelding til kåring og championater. 

 ●  Nationalpark Kongernes Nordsjælland den 1/10-2023. 
 Vi arbejder videre på at finde nogle ryttere som kan vise racen, vi vil gerne 
 have forskellige farver repræsenteret. 
 Vi vil få sponseret nogle midler vi kan benytte til nye plakater mv. og får 
 også en stand hvor vi kan fortælle om racen. 
 Hvis du gerne vil deltage enten til hest eller lade din hest gå på en 
 indhegnet fold på dagen eller at hjælpe på standen, så kontakt 
 aktivitetsudvalget. 

 Evt. 
 Næste møde torsdag den 21/9-2023 hos Kristina. 
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